
Van: JWiezer 
Verzonden: zondag 1 december 2019 17:24
Aan: Griffie <Griffie@weert.nl>
Onderwerp: Vragen VVD t.b.v. rondvraag commissie RE

Vragen over Personenverbinding Weert – Hamont:

1. N.a.v. de antwoordbrief (vraag 4 ) zou de raad van Weert geïnformeerd 
worden in het najaar.
Kan het college aangeven wat momenteel de status is ?

2. N.a.v. het antwoord op vraag 3 uit de antwoordbrief ;
Wordt met second opinion ook de mogelijkheid bedoeld van innovatieve en 
nieuwe manieren van vervoer zoals bijvoorbeeld met een waterstoftrein ? Dan 
zou elektrificatie in zijn geheel niet nodig zijn en kan de treinverbinding sneller 
gerealiseerd worden.

( De link naar de betreffende antwoordbrief (van 03-09-2019) is:
https://gemeenteraad.weert.nl/documenten/Vragen-en-opgevraagde-antwoordbrieven/
Antwoordbrief-fractie-VVD-over-de-personenverbinding-Weert-Hamont.pdf )

Joost Wiezer 
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